
Projekt 

 Protokół Nr XV/2012 

z obrad XV sesji Rady Powiatu w Nidzicy IV kadencji, 

która odbyła się w sali konferencyjnej nidzickiego ratusza 

w dniu 16 lutego 2012 r. 

 

 
Przewodniczący Rady Powiatu p. Grzegorz Napiwodzki o godz. 12

 05
 otworzył obrady XV Sesji 

Rady Powiatu IV kadencji. W pierwszej kolejności przywitał radnych powiatu, zaproszonych 

gości, w tym: Burmistrza Nidzicy – p. Dariusza Szypulskiego, Przewodniczącego Rady Miejskiej 

– p. Marka Kierzkowskiego, radnych Rady Miejskiej, Pana Wicestarostę, kierowników jednostek 

organizacyjnych i szefów służb mundurowych oraz przedstawicieli lokalnej prasy i telewizji. 

Listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu. 

 

p. Grzegorz Napiwodzki zaznaczył, że porządek obrad sesji dostarczony został radnym wraz z 

materiałami sesyjnymi. Zapytał, czy są do niego uwagi. 

 

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono. Został przyjęty jednogłośnie, przy 14 głosach 

„za”(jeden radny nieobecny)  

 

Przewodniczący Rady Powiatu odczytał porządek obrad, tj.: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad 

2. Podjęcie uchwały w sprawie: 

1) wyboru Starosty Nidzickiego; 

3. Wolne wnioski. 

 
Następnie przewodniczący Rady Powiatu – p. Grzegorz Napiwodzki zaproponował uczczenie 

minutą ciszy pamięć zmarłego Starosty Nidzickiego, po czym przystąpił do realizacji pkt. 2 

porządku obrad i zapoznał radnych z procedurą wyboru Starosty Nidzickiego. Stwierdził, że 

zgodnie z art. 27 ust.1 i 2 ustawy o samorządzie powiatowym, Rada Powiatu dokonuje wyboru 

Starosty bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym.  

 

p. Napiwodzki zaproponował Wysokiej Radzie zgłaszanie kandydatów na stanowisko Starosty 

Nidzickiego. 

 
Radny p.Jacek Kosmala zgłosił pana G. Napiwodzkiego na kandydata na stanowisko Starosty 

Nidzickiego. Następnie zaprezentował kandydaturę p. G. Napiwodzkiego. Uzasadniając swój 

wybór stwierdził, że p. G. Napiwodzki jest apolityczny tzn. nie zajmuje wysokich stanowisk 

partyjnych, jest długoletnim pracownikiem samorządowym, zna więc dokładnie pracę w 

samorządzie, ponadto jest sprawdzonym radnym powiatowym 3 kadencję. To osoba 

merytorycznie przygotowana. Radny G. Napiwodzki w roku 1981 ukończył Technikum Budowy 

Dróg i Mostów w Szczytnie, w 1999 uzyskał tytuł magistra administracji w Wyższej Szkole 

Pedagogicznej w Olsztynie. Studia podyplomowe w zakresie szacowania i wyceny 

nieruchomości ukończył w 2001 roku na Uniwersytecie Warmińsko-Mazurskim w Olsztynie.  

Ukończył również roczny kurs zarządzania nieruchomościami w Gdańsku. Posiada uprawnienia 

budowlane w specjalności konstrukcyjno – budowlanej. Od roku 1984 zatrudniony w Urzędzie 

Gminy Janowo, gdzie pełnił od 1991 roku funkcję kierownika referatu gospodarki terenowej. Z 

racji zajmowanego stanowiska zna zagadnienia ustaw: prawo zamówień publicznych, prawo 

budowlane, planowanie i zagospodarowanie przestrzenne, prawo ochrony środowiska, prawo 

ochrony przyrody, prawo wodne, kpa i innych. Pan J. Kosmala stwierdził, że p. G. Napiwodzki to 

osoba, która będzie jednoczyć wszystkie gminy w powiecie i wg. niego będzie w stanie 

przebrnąć falę obecnego kryzysu. Ponadto G. Napiwodzki dał się też poznać, jako osoba 

niekonfliktowa, której zależy na zjednaniu rady, która woli łączyć nie dzielić. Dlatego prosi o 
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poparcie tej  kandydatury – stwierdził p. J. Kosmala. 

Następnie zabrał głos p. R. Kumelski, który oznajmił radnym, że w dniu 9 lutego 2012r. powstał 

klub radnych „Razem dla Nidzicy” w skład, którego weszli radni: p.E. Rozmus, p.S. Rabczyński, 

p.K. Skurczyński, p.Z. Napiórkowski i ja.” Stwierdził : Będziemy klubem merytorycznym i 

działać jak w unijnej prezydencji, na pierwsze 5 miesięcy Przewodniczącym klubu został radny 

R.Kumelski. I teraz w imieniu mojego klubu i w związku z tym, że dzisiaj dowiedzieliśmy się 

kto będzie kandydował na Starostę Nidzickiego, proszę o 15 min przerwę byśmy mogli się 

naradzić”. 

 
Przewodniczący ogłasza 15 min przerwę o godz.12

10
 

 
Przewodniczący wznawia obrady o godz.12.25 

 
Po przerwie Przewodniczący Rady oddał głos radnemu R. Kumelskiemu.  

W imieniu klubu Razem dla Nidzicy w swoim wystąpieniu p. R. Kumelski stwierdza: „Nie mamy 

nic przeciwko kandydaturze, którą wniósł p. J. Kosmala. Nie chodzi mi tu o politykę, ale mamy 

zastrzeżenia  do sposobu w jaki wybieracie starostę. Zrobiliście to szybko i sprawnie. Nie minęły 

2 tygodnie od śmierci starosty a już po pogrzebie zaczęły się ruchy, kto , co i jak. A przecież 

budżet mamy uchwalony, jaki on jest to my wszyscy wiemy, na słabe przeżycie, nie ma żadnych 

inwestycji w tym roku, przecież nic się nie dzieje. Ja rozumiem, że jeszcze mamy pełną walizkę 

zamówień, trzeba robić przetarg. Zaraz będzie wiosna i trzeba brać się za robotę. W tej chwili jest 

mróz, dużo śniegu, nie mamy inwestycji, czego my się mamy śpieszyć. Trzeba było poczekać ze 

3 miesiące zastanowić się spokojnie i być może byśmy byli „za” propozycją pana 

Wiceprzewodniczącego. Natomiast nas się ignoruje całkowicie. Proszę państwa nasza piątka to 

1800 głosów, gdzie Wy macie 1016. Do nas mają pretensję nasi wyborcy, że daliśmy się tak 

zepchnąć, że nie mamy nic do powiedzenia. A przecież daję przykład, ostatni, proszę państwa, 

prosta rzecz -  jest tam jakieś nieporozumienie między szkołą zawodową przy AWA MEBEL a 

Starostwem. Chodzi o subwencję  dla uczniów. Łatwo nas było zebrać, pan Przewodniczący 

zebrał wszystkich radnych, dwie komisje naraz. I to było dość śmieszne, mieliśmy głosować, czy 

dać czy nie dać. Ja mogę wysłuchać jednej i drugiej strony. Od dawania czy nie dawania po 

prostu jest zarząd, bo to jest organ wykonawczy a my jesteśmy organ wykonawczy i można było. 

Można było. Doszliśmy do porozumienia, doszliśmy. Dlaczego proszę państwa teraz żeśmy się 

nie zebrali i nie przedyskutowali sprawy. Ano dlatego, że uważacie, że jesteście tak mocni, że i 

tak załatwicie sprawę i tak. No tak nie można! Tak nie można. Szanujmy się nawzajem a  my 

naprawdę będziemy popychać ten wózek w jednym kierunku. A nie, my bierzemy wszystko a 

Wy tam siedźcie cicho, bo nawet słyszałem, jak to klub założyli? I założyli no. I na pewno 

będziemy klubem merytorycznym, nikomu nie ubliżając. Jeżeli będziemy coś krytykować to 

będziemy przedstawiać nasze alternatywy, żeby po prostu społeczeństwo wiedziało. Bo jeżeli tak 

pójdzie, to my nie chcemy być dla was… bo my nie chcemy być grabarzami tego powiatu. To 

tyle dziękuję. 

 

p. J. Kosmala stwierdził, że  z tej matematyki p. Kumelski  chyba jest cieniutki, bo sam Grzegorz 

i Robert mieli 1000 głosów, ja miałem trzysta parę to już jest tysiąc trzysta parę, także 

panowie…, po drugie nie słuchacie ze zrozumieniem, pytanie było czy zgłaszacie kandydata 

ewentualnie mieliście się wypowiedzieć na temat mojego kandydata. A teraz ja usłyszałem jakieś 

kazanie… 

 

p. G. Napiwodzki spytał, czy w kwestii formalnej ktoś jeszcze chce zabrać głos ? 

 

Głos zabrał p. Rabczyński, który stwierdził, że jest zaskoczony, miał dużo uwag ale przejdzie do 

pytań skierowanych do kandydata na urząd starosty. Powiedział: „był Pan za programem 

naprawczym, jak Pan się zapatruje, wpadł Pan na jakieś pomysły?  

1. Czy zrezygnuje pan Przewodniczący Rady z mandatu radnego na rzecz kolegi partyjnego, 
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co będzie skutkowało finansowo? 

2. Czy będąc Starostą rozważy pan zmiany ilościowe zarządu, może być od 3 do 5osób w 

zarządzie ? 

3. Tradycyjnie szukając oszczędności zawsze obniżaliśmy pobory Starosty i diety radnym. 

Tak było w przypadku, kiedy byłem starostą na początku mojej kadencji, Co pan 

zamierza ?  

Czy mógłby się Pan ustosunkować do tych pytań, wierzę, że chodzi Panu o dobro powiatu. Nas 

podzielono już w poprzedniej kadencji, część była zapraszana na obiad przez pana Starostę część 

nie”. 

 
Odpowiedzi na zadane pytania udzielił p. G. Napiwodzki, który stwierdził, że jeżeli chodzi o plan 

oszczędnościowy to jest on niezbędny i zajmie się tym tematem natychmiast jak zostanie 

wybrany. Dodał: „ znacie mnie jeśli coś postanowię tak zrobię”. 

 

1. Odpowiadając na pkt. 1 p. Napiwodzki stwierdził, że nie zrezygnuje z mandatu radnego. 

Bo gdyby miał zrezygnować z mandatu musiałby spytać swoich 500 wyborców o zdanie. 

Takie jest jego stanowisko; 

 

2. Odnośnie pkt. 2 stwierdził, że zajmie się tym tematem ale nie dzisiaj. Zarząd mniejszy 

ilościowo – kto decyduje – rada, jeśli tak wspólnie  uznamy, będziemy  o tym 

dyskutowali. 

 

3. Odnośnie pyt. 3 G. Napiwodzki stwierdził, że w tej materii nie ma zdania, nie zastanawiał 

się jeszcze nad tym. Czy pobory starosty będą  podwyższane, czy teraz należy je 

zmniejszyć, jeszcze nie wie. Wydaje mi się – dodał. P. Napiwodzki że zostaną utrzymane. 

Będę się wypowiadał jak zostanę starostą. Wiem natomiast , że od 2008r. L. Ekiert nie 

miał nowych regulacji ale będziemy o tym rozmawiać, o dietach radnych jak zostanę 

Starostą. Znacie mnie doskonale, jestem człowiekiem, który jednoczy i będzie budował. I 

jeżeli zmieniliśmy się dla Was to trudno. Wiemy, że w naszej radzie działa grupa ludzi, 

którzy sobie ufają, która rzeczywiście jednoczy nie burzy ja natomiast będę reprezentował 

całą radę i zrobię wszystko, żeby wizerunek powiatu był jak najbardziej korzystny i 

żebyśmy wspólnie zrobili dla tego powiatu jak najwięcej. Tyle mogę powiedzieć. 

 
Następnie zabrał głos p.Napiórkowski: „każdy mówi o zjednoczeniu rady, ale jakie to 

zjednoczenie, kiedy wybrano sobie za plecami innych radnych kandydata na starostę. Dziś mamy 

tego przykład, a ten wózek musimy dalej razem ciągnąć. Poza tym p. Napiwodzki dzwonił do p. 

Skurczyńskiego i proponował mu funkcję przewodniczącego komisji”. Ponadto p. Napiórkowski 

stwierdził, że pan Wiceprzewodniczący nie jest od tego żeby stwierdzać, czy p. Kumelski 

wygłaszał kazanie czy to było wystąpienie. Dodał, „Mamy przecież 3 miesiące na wybór, nie 

musieliśmy tak od razu, to by nie uciekło. Nie macie pieniędzy a musi być Starosta, 

Wicestarosta? To są 2 etaty.. A może starosta albo wicestarosta niech pracują na pół etatu. Jest 

kryzys a to da oszczędności. Powiat nie ma pieniędzy, a można by było zaoszczędzić. To nie jest 

godne po tej tragedii, po 3 tygodniach”. Spytał „to pan chce godzić czy dzielić. Jestem 

rozczarowany.” 

 

p. J. Kosmala złożył zapytanie do radnego Napiwodzkiego, czy wyraża zgodę na kandydowanie? 

 

p. G. Napiwodzki odpowiedział „tak wyrażam”  

 
Następnie Przewodniczący zapoznał radnych z zasadami głosowania obowiązującymi przy 

wyborze starosty. Dodał, że głosowanie jest tajne, dlatego przeprowadzi je powołana przez Radę 

i wybrana spośród radnych Komisja Skrutacyjna. Radni głosują kartami opatrzonymi pieczęcią 

Rady Powiatu w Nidzicy. 
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Pytań i uwag nie było. 

 

Przewodniczący prosił o zgłaszanie radnych do pracy w Komisji Skrutacyjnej podczas XV sesji. 

 

Zgłoszono trzech kandydatów, którzy wyrazili zgodę uczestniczyć w pracach Komisji 

Skrutacyjnej, tj. Ewelinę Szymańską, Piotra Szczepkowskiego i Janusza Kwiatka.  

 
Przewodniczący Rady zaproponował przegłosowanie składu komisji. 

 
Radna Ewelina Szymańska otrzymała następującą ilość głosów: 

9 - „za”, 0 – „przeciw”, 5 – „wstrzymujących się”. 

Radny Piotr Szczepkowski otrzymał następującą ilość głosów: 

9 - „za”, 0 – „przeciw”, 5 – „wstrzymujących się”. 

Radny Janusz Kwiatek otrzymał następującą ilość głosów: 

9 - „za”, 0 – „przeciw”, 5 – „wstrzymujących się”. 

 

Rada powołała Komisję Skrutacyjną w składzie: 

1. Ewelina Szymańska. 

2. Piotr Szczepkowski, 

3. Janusz Kwiatek 

 

Przewodniczący Rady poprosił członków Komisji Skrutacyjnej o przystąpienie do pracy i 

przygotowanie kart do głosowania, po czym zarządził 15 min. przerwę. 

 
Członkowie Komisji Skrutacyjnej powrócili na salę, zatem Przewodniczący Rady wznowił 

obrady i poprosił o rozdanie kart do głosowania.  

 

Członkowie Komisji rozdali karty radnym a Przewodnicząca Komisji Pani E. Szymańska 

zapoznała radnych z zasadami głosowania : „ głosuje się na jednego kandydata. Pozostawienie 

słowa „tak” oznacza głos „za” lub słowa „nie” oznacza głos „przeciw”. Skreślenie obu słów 

oznacza głos „wstrzymujący”, natomiast pozostawienie obu słów nie skreślonych oznacza głos 

„nieważny”. 

 

Radni wypełnili karty do głosowania. 

 
Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącą  Komisji Skrutacyjnej o wyczytanie po kolei 

nazwisk radnych, którzy podchodzić będą pojedynczo do zamkniętej urny i wrzucać kartę do 

głosowania. 

 

Nazwiska radnych wyczytywała zgodnie z listą obecności radna Ewelina Szymańska. 

 

Po głosowaniu Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w celu ustalenia wyników głosowania 

przez Komisję Skrutacyjną i sporządzenia przez nią protokołu. 

 
Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady i poprosił Komisję Skrutacyjną o przedstawienie 

wyników głosowania. 

 

Głos zabrała radna p. E. Szymańska, która przeczytała protokół z głosowania tajnego w sprawie 

wyboru Starosty Nidzickiego przeprowadzonego podczas XV sesji Rady Powiatu w Nidzicy IV 

kadencji w dniu 16 lutego 2012 r. 

 

Zaznaczyła, że w głosowaniu brało udział 14 radnych. Wydano 14 kart do głosowania. Głosów 
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ważnych oddano 14, nieważnych -0. Na kandydata Grzegorza Napiwodzkiego oddano 

następujące ilości głosów: 10 – „za”, 4 – „przeciw”, 0 – „wstrzymujących się”. 

 

p. E. Szymańska stwierdziła, że w wyniku tajnego głosowania na Starostę Nidzickiego IV 

kadencji wybrany został p. Grzegorz Napiwodzki. 

 
Protokół Komisji Skrutacyjnej wraz z kartami do głosowania załączono do niniejszego protokołu. 

 
Przewodniczący Rady poinformował, że wynik głosowania jest równoznaczny z podjęciem 

uchwały Rady Powiatu w sprawie wyboru Starosty Nidzickiego. 

 
Przeczytał treść uchwały Nr XV/105/2012 Rady Powiatu w Nidzicy w sprawie wyboru 

Starosty Nidzickiego. Dodał, że znajduje się ona w dokumentach Rady Powiatu. 

 
Następnie p. G. Napiwodzki podziękował radnym za zaufanie jakim go obdarzono. Dodał, że 

postara się radnych nie zawieźć i będzie się starał być starostą dla wszystkich. Następnie złożył 

rezygnację z zajmowanego dotychczas stanowiska. 

 
Wicestarosta Lech Brzozowski pogratulował p. Napiwodzkiemu wyboru na urząd starosty w 

imieniu własnym, Zarządu Powiatu i pracowników Starostwa i dodał, że zapewne będzie godnie 

reprezentował nasz powiat na zewnątrz i kierował naszymi pracami. Ponadto stwierdził, że w 

tym momencie został uzupełniony skład osobowy Zarządu a oszczędności z podjęciem wyboru 

na urząd Starosty byłyby pozorne, im szybciej tym lepiej, w tej sytuacji w jakiej znajduje się kraj 

i powiat. Stwierdził, że jest to duże wyzwanie ale uważa że nowo wybrany Starosta Nidzicki 

poradzi sobie z tym problemem 

 
Następnie Wicestarosta w imieniu Zarządu Powiatu złożył formalny wniosek o uzupełnienie w 

trakcie obrad ustalonego wcześniej porządku obrad poprzez wprowadzenie 2 uchwał, tj. w 

sprawie rezygnacji Przewodniczącego Rady Powiatu i wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu. 

 
Po czym zabrał głos p. Kumelski, który stwierdził, że mamy demokrację, gratulujemy 

p.Napiwodzkiemu, który został wybrany większością głosów i ma nadzieję, że będzie to 

współpraca nie wirtualna tylko prawdziwa. 

 
Radny p.Z. Napiórkowski złożył zapytanie, czy można w trakcie sesji zmieniać porządek obrad? 

Proszę mnie oświecić - dodał 

 
Odpowiedzi na to pytanie udzielił mec. Ośko, który stwierdził, iż nie można jednocześnie łączyć 

dwóch urzędów dlatego ta procedura jest zgodna z prawem i wynika z zapisów §18 ust. 6 Statutu 

Powiatu Nidzickiego. 

 
G. Napiwodzki poddał pod głosowanie wniosek w sprawie przyjęcia do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie rezygnacji Przewodniczącego Rady Powiatu. 

 

W wyniku głosowania, stosunkiem głosów 10 za i 4 przeciw uzupełniono porządek obrad o 

projekt uchwały w sprawie rezygnacji przewodniczącego Rady Powiatu.  
 

Następnie w wyniku głosowania, radni stosunkiem głosów 10 za i 4 przeciw podjęto  

Uchwałę nr XV/106/2012 Rady Powiatu w Nidzicy w sprawie rezygnacji Przewodniczącego 

Rady Powiatu. 
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p. Napiwodzki, który stwierdził, iż została przyjęta jego rezygnacja i oddaje głos 

Wiceprzewodniczącemu Rady. 

 

p. J. Kosmala poinformował, że Rada dokonuje wyboru Przewodniczącego zgodnie z art. 14 ust.1 

ustawy o samorządzie powiatowym bezwzględną większością głosów w obecności co najmniej 

połowy ustawowego składu Rady w głosowaniu tajnym. 

 
Radny J. Kosmala zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Rady 

Powiatu. 

 
Radny p. R.Radzymiński zgłosił p. Jacka Kosmalę na Przewodniczącego Rady. Uzasadniając 

wybór stwierdził, iż jest znaną wręcz popularną osobą wśród mieszkańców naszego powiatu. 

 
Radny p. P.Bukowski zaproponował p. Z. Napiórkowskiego. Stwierdzając w uzasadnieniu, iż 

skoro ciągle przerywa obrady,  wypowiada się na różne kwestie i posiada wiedzę prawniczą. 

Ponadto był Przewodniczącym Rady Miejskiej w Nidzicy, ma doświadczenie w pracy w 

samorządzie.  

 

p. Z.Napiórkowski nie wyraził zgody na kandydowanie na Przewodniczącego Rady Powiatu. 

 
p. Jacek Kosmala wyraził zgodę kandydować na Przewodniczącego Rady Powiatu. 

 
mec. E.Ośko dodał, że jeżeli nie ma wniosków przeciw w sprawie powołania nowego składu 

Komisji Skrutacyjnej proponuje ponownie przegłosować dotychczasowy skład Komisji. 

 

Radni przystąpili do głosowania. 

 

W wyniku głosowania, stosunkiem głosów za – 9 i wstrzymujący się  5, ponownie wybrano 

radną Ewelinę Szymańską na członka Komisji Skrutacyjnej. 

 

W wyniku głosowania, stosunkiem głosów za – 9 i wstrzymujący się 5, ponownie wybrano 

radnego Piotra Szczepkowskiego na członka Komisji Skrutacyjnej. 

 

W wyniku głosowania, stosunkiem głosów za – 9 i wstrzymujący się 5, ponownie wybrano 

radnego Janusza Kwiatka na członka Komisji Skrutacyjnej. 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady złożył wniosek o przegłosowanie pełnego składu Komisji 

Skrutacyjnej. 

 
W wyniku głosowania, stosunkiem głosów za – 10 i wstrzymujący się – 4, wybrano 

dotychczasowy skład Komisji Skrutacyjnej. 

 
p. Napiórkowski spytał, czy nie można było od razu do porządku obrad wprowadzić tych uchwał, 

dodał, iż jest to zbędna strata czasu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady poprosił członków Komisji Skrutacyjnej o przystąpienie do pracy i 

przygotowanie kart do głosowania, po czym zarządził 15 min przerwę. 

 

Członkowie Komisji Skrutacyjnej powrócili na salę. Wiceprzewodniczący Rady wznowił obrady, 

poprosił o rozdanie kart do głosowania. 

 

Członkowie Komisji rozdali radnym karty do głosowania. 
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Wiceprzewodniczący Rady ogłosił 5 min. przerwę (bez wychodzenia z sali) 

 

Następnie, przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Ewelina Szymańska wyczytywała po kolei 

nazwiska radnych, którzy podchodzić będą pojedynczo do urny i wrzucać kartę do głosowania. 

Nazwiska radnych radna wyczytywała zgodnie z listą obecności  

 
Po głosowaniu Wiceprzewodniczący Rady ogłosił przerwę do godz. 14, 00 w celu ustalenia 

wyników głosowania przez Komisję Skrutacyjną i sporządzenia przez nią protokołu. 

 
Po przerwie Wiceprzewodniczący wznowił obrady i poprosił Komisję Skrutacyjną o 

przedstawienie wyników głosowania. 

 
Głos zabrała radna p. E. Szymańska, która przeczytała protokół z głosowania tajnego w sprawie 

wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu przeprowadzonego podczas XV sesji Rady Powiatu w 

Nidzicy IV kadencji w dniu 16 lutego 2012 r. 

 
Zaznaczyła, że w głosowaniu brało udział 14 radnych. Wydano 14 kart do głosowania. Głosów 

ważnych oddano 14, nieważnych -0. Na kandydata Jacka Kosmalę oddano następujące ilości 

głosów: 10 – „za”, 4 – „przeciw”, 0 – „wstrzymujących się”. 

 

p. E. Szymańska stwierdziła, że w wyniku tajnego głosowania na Przewodniczącego Rady 

Powiatu Nidzickiego IV kadencji wybrany został p. Jacek Kosmala. 

Protokół Komisji Skrutacyjnej wraz z kartami do głosowania załączono do niniejszego protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że wynik głosowania jest równoznaczny z 

podjęciem uchwały Rady Powiatu w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu. 

Przeczytał treść uchwały Nr XV/107/2012 Rady Powiatu w Nidzicy w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Rady Powiatu. Znajduje się ona w dokumentach Rady Powiatu. 

 

Głos zabrał p. G. Napiwodzki, który pogratulował dotychczasowemu Wiceprzewodniczącemu 

ogłoszonego wyniku wyboru. Stwierdził, że jest osobą niezależną, apolityczną. Stwierdził, że jest 

dobrym człowiekiem, który potrafi godnie reprezentować powiat. Życzymy Ci sukcesów -dodał 

 
J. Kosmala stwierdził, iż postara się godnie reprezentować powiat i złożył rezygnację z funkcji 

Wiceprzewodniczącego Rady. 

 
Następnie zabrał głos Wicestarosta Lech Brzozowski, który w imieniu Zarządu Powiatu złożył 

wniosek o uzupełnienie porządku obrad poprzez wprowadzenie uchwały w sprawie rezygnacji 

Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu. 

 
Z. Napiórkowski zapytał, czy jeszcze jest coś do przegłosowania, bo się spieszy? 

 
p. J. Kosmala poddał pod głosowanie przyjęcie zaproponowanego przez Wicestarostę 

uzupełnienia porządku obrad. 

 
W wyniku głosowania, tj. 10 głosami - za i 4 głosach przeciw przyjęto uzupełnienie do porządku 

obrad wprowadzając projekt uchwały o  rezygnację Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu. 

 
Poddano uchwałę pod głosowanie, w wyniku głosowania stosunkiem głosów 10 – za i 4 – 

przeciw przyjęto uchwałę nr XV/108/2012 Rady Powiatu w Nidzicy w sprawie rezygnacji 
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Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu. 

 
Ad. 3 

Głos zabrał p. Skurczyński, który w pierwszej kolejności pogratulował p. G.Napiwodzkiemu 

wyniku. Ponadto stwierdził, iż miał wcześniej pewne wątpliwości, które mu rozwiał mecenas 

Ośko.  

 

p.Kumelski dodał: „skoro radni nie mają możliwości spotkać się w swoim gronie…, zapewne 

byłoby inaczej proszę nam ust nie zamykać, mamy do pana żal”. Mówiłem jako radny z gm. 

Nidzica. Przedstawiałem stanowisko radnych z gm. Nidzica. Jestem poważnym człowiekiem i 

poważnie będę traktował swoich wyborców. 

 

p.Skurczyński dodał, że na poprzedniej sesji pytał ile powiatowe szkoły ściągnęły pieniędzy z 

Unii. Pan Bukowski zwrócił mi wówczas uwagę, że powinienem takie sprawy 

przedyskutowywać w ścisłym gronie na komisjach. Więc pytam gdzie był p.Bukowski, skoro nie 

było p. Bukowskiego na ostatniej komisji w sprawie Awa Mebel? To gdzie tu merytoryczna 

dyskusja? 

 

p.Bukowski stwierdził, że może dać usprawiedliwienie na piśmie. Ponadto dodał, że wystąpienie 

niektórych osób dzisiaj  przypomina serial „Moda na sukces”. Elegancko ubrani panowie, w 

garniturach pod krawatem a wokół kłamstwa, zdrady, intrygi . Dlatego prosi o zachowywanie 

pełne szacunku – dodał to nie przedszkole. Zachowujcie się na poziomie. Powinniśmy 

wprowadzić jakieś standardy. 

 

p.Napiórkowski stwierdził, jeżeli pan Bukowski zarzuca niektórym radnym kłamstwa, to proszę 

wskazać, który radny i na jaki temat kłamie. 

 

p. Rabczyński zwrócił się do p. Bukowskiego mówiąc- z całym szacunkiem do pana Panie 

Bukowski, ale nie życzę sobie takich uwag pod swoim adresem. Jest pan młodym radnym. Ja 

zadawałem merytoryczne pytania. Jestem 4 kadencję, pan nie wie tylu rzeczy co ja m.in. na temat 

monografii. Najpierw był pan w dwóch komisjach, z jednej pan zrezygnował. Był pan również w 

Komisji Rewizyjnej, z której też pan zrezygnował, pomawia mnie pan o niepoważne traktowanie. 

Ja sobie tego nie życzę. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad XV sesji, nowo wybrany Przewodniczący Rady Powiatu w 

Nidzicy o godz. 14.32 zamknął obrady. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Protokołowała: 

Anna Załoga 

 

 

 

 

 


